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Fremmøtte:  

Kretsledere skikretsene: Fred Arne Jacobsen (Troms), Thomas E. Darell (Finnmark) og 
Arnfinn Paus, (Nordland).  

Fra styringsgruppen Team Elon: Per Oskar Andersen, Stig Ellingsen, Anniken Aune, Roger 
Finjord og Rune Tøllefsen. 

Espen Rognli (Adm Sjef Troms), Mona Myrland (Adm sjef Nordland), Jonas Karlsbakk 
(Adm sjef Finnmark). 

 

 
1. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkallingen. 
 

2. Status samarbeidsavtalen mellom Nordland, Troms og Finnmark Skikrets 
- Utløper 30.4.25 

Vedtak: Kretslederne signaleres at avtalen skal forlenges. Det går frem av avtalen 
at dette skal sees på 3 mnd før utløp. Kretslederne tar tak i dette og får dette på 
plass så raskt som mulig. 

 
3. Status og oppsummering (så langt) sesongen 2024/25 

- Økonomi 
- Sportslig  
- Årsberetning – innspill til innhold/detaljgrad. 

 

 
 



Stig refererte det sportslige, sesongen er ikke over enda med oppsummer at 
foreløpig status er at jentene har levert godt og innenfor målsetningen til laget. 
Guttene har slitt med sykdom og ikke levert på det nivået vi hadde forventet. 
 
Rune og Per Oskar refererte økonomien som viser et overskudd på 250 000, 
egenandelene er forhøyet, inntektene er også forhøyet og samlingstilbudet er 
redusert i tillegg til at teamet har reist billigere enn tidligere. Underskuddet er 
nå gjenvunnet og TENN er skyldfri når de går videre til 2025. 
 
Styringsgruppen skal legge frem en årsberetning for 2024 og ber kretslederne 
komme med innspill hvis det er spesielle ting de ønsker skal kommenteres 
der. Kort kan nevnes en kort sportslig resyme siste 2 år, regnskap og budsjett, 
grov plan og fokus neste 2 år. 
 

 
4. Budsjett og sportslig plan for 2025/26 

- Budsjettutkast og årshjul 
- Prosess for uttak utøvere – krav til bosted? 
- Godkjenning fra kretslederne 

Rune og Per Oskar gikk igjennom budsjettet for 2025 som var delt i en totalpott og 
en vår og høst del. Budsjettet består bare av sikre inntekter og realistiske 
kostander. Budsjettet viser et overskudd på ca 100 000 slik det foreligger. 
Budsjettet 25/26 har som intensjon å ta ned løperens bidrag til renn og samlinger 
gjennom året. 

Når det gjelder prosess for uttak av løpere tar Arnfinn Paus til orde for at dette 
laget nå er nye nivå 2 og skal fungere som erstatning for et rekruttslandslag og et 
jr lag. Han ser for seg at yngre løpere bør få mulighetene på dette laget.   

Anniken, Per Oskar og Stig tok møtet igjennom momentene som har kommet 
frem på NSF sine møter, sist referert fra i Team Elon NN sitt referat fra møte 13 
mars 2025. Spesielt kan nevnes at NSF har et ønske om at Elon lagene har 
dedikerte markedspersoner og at man får til et samarbeid om jobben. 
Markedsføring og sponsorarbeid legger opp til å utnytte det faktum at vi nå har 
fått et «rekruttlandslag Nord Norge» oppdrag inkludert ansvaret for ivaretakelse av 
de beste juniorene. Team Elon Nord Norge ser også på et økt samarbeid med OLT 
Nord igjen.  

Rune gikk igjennom Team Elon NN sitt årshjul som er delt opp på mnd. over et år. 

 



Stig gikk igjennom prosess for uttak av utøvere som er i skolegang utenfor Nord 
Norge. Team Elon har de siste årene vært spredt over store avstander fra 
Trondheim til Alta, men målsetningen er å kraftsamle laget så ofte som mulig og 
helst daglig på et eller annet sted i Nord Norge. 

Team Elon Nord Norge ser på bedre utnyttelse av samarbeidsavtalen mellom OLT 
Nord og UIT. (Gjelder alle campuser og fakulteter, men det er ikke avtale med 
Nord Universitet). 

Kretslederne tar orienteringen til etterretning og gir styringsgruppen mulighet til å 
utøve skjønn ved uttak og bosted, samt at kretslederne ønsker en ung profil på 
laget. Viktig også at utvalget mht organisering i NSF ikke er ferdig med sitt arbeid. 

 
5. Organisering og bemanning fremover 

- Ansettelse av ny trener og/eller daglig leder f.o.m. 1.5.25 
- Prosess og tidslinje for rekruttering 
- Roller og ansvarsfordeling 

Trener Nils Magnus Bøen Gravet har sagt opp sin stilling fra 30 April.  

Stig innleder med at Nils Magnus har gjort en solid administrativ jobb og vært en 
svært stor bidragsyter til at økonomien nå er kommet på plass. Han har ikke lyktes 
like godt med den sportslige oppfølgningen til utøverne på laget. Nils Magnus har i 
perioden også hatt ansvaret for SNN laget noe som har ytterligere forverret 
situasjonen.  

Styringsgruppen ser for seg at det holder ikke å ansette en ren trener, personen må 
ha kunnskaper på et bredere felt og ivareta flere oppgaver for laget. 

Arnfinn, Thomas og Fred Arne stiller seg bak dette og ser for seg en daglig 
leder/sportsjef som gjør flere oppgaver enn trenerrollen. Personen bør også ha 
kompetanse på kommunikasjon, medieerfaring, markedsarbeid og 
administrasjon/økonomi og være interessert i å samarbeide med andre lag. De ser 
for seg at man må utnytte momentet med at dette er blitt et nivå 2 lag og ser for seg 
at dette kommer til å være en nasjonalt attraktiv stilling og lett å fylle om vi går bredt 
ut. De er også for seg at annonsen utformes på en slik måte at den også treffer de 
som ikke har en ren trenerfaglig tilnærming til oppgaven. 

Vedtak: Rune utformer en justert stillingsannonse basert på innspillene som er 
kommet. Styringsgruppen får i oppgave å være kontaktpersoner, gjennomføre 
intervjuer og innstille kandidat til stillingen overfor kretslederne som formelt skriver 
under på kontraktene. 

 



 
6. Samarbeid og fordeling av administrative oppgaver 

- Troms Skikrets som forretningsfører? 
- Fordeling av støttefunksjoner og oppgaver? 
- Evt justering eller nye behov? 

En presisering er at Troms Skikrets er definert i kretsavtalen som forretningsfører. 
TøCo AS er innleid til å løse oppgaven på vegne av Troms Skikrets.  

Ut over dette ble ingen andre justeringer nevnt. 

 
 

7. Markedsarbeid og sponsoroppfølging 
- Status eksisterende avtaler 
- Nye samarbeidspartnere? 
- Kommunikasjons- og markedsføringsstrategi 

Stig innleder temaet. Markedsarbeidet jobbes det med fortløpende og Stig har brukt 
tid siste mnd på kartlegge enda mer av nettverket av bedrifter i Nord Norge. Et over 
30 talls bedrifter har vært forespurt, men det er flere der ute som vi kan ta kontakt 
med. Stig ser også for seg at NSF kan bidra på mer profesjonalisering og 
kunnskapshevning. Stig og Rune ber om innspill til bedrifter som kan kontaktes. 

Jonas tar til ordet for at kommunikasjons- og markedsstrategien må gjennomgås på 
nytt. Det har vist seg at strategiene har vært for ambisiøs og at man har mye å gå på 
her. 

 

8. Oppsummering og veien videre 
- Vedtak og ansvar 
- Neste møte/oppfølgingspunkter 

Kretslederne kommenterer at budsjettet som styringsgruppen har lagt frem er godkjent 
for det videre arbeid. Styringsgruppen jobber videre med å øke inntektssiden for så å 
kunne ta ned egenandelene til utøverne. Kretslederne sørger for at regnskap og budsjett 
kommuniseres ut på kretsenes vårmøter og kretsting. God kommunikasjon rundt driften 
i Team Elon er viktig for forankringen der ute og bygge oppunder at Team Elon fortsatt 
skal være en spydspiss for Langrenn i Nord som rekrutt regionslag for NSF sitt landslag. 

Styringsgruppen innkaller til nytt møte når innstillingen til ny ansatt er klart. 

 

Møtet hevet kl 2200. 


